
Afd. 105 – A. I. Holms Vej  

 

 

 

Bestyrelsesmødet den 7. februar 

Tilstede: Susanne, Else, Ninna, Lene og undertegnede 

 

1. Referatet fra sidst godkendt 

 

2. Siden sidst 

    Affaldscontainerne er sat på plads og generelt ser det ud til at gå i den rigtige 

    retning. 

    Der er indhentet 3 tilbud på nye vinduespartier ved altanerne. Dette vil blive 

    afklaret på markvandringen. 

    Indhentet pris på fugerne på badeværelser og vil evt. afprøves ved fraflytning 

    Belysningen ved første blok er nu ordnet. 

    Køleskabe, der afgiver varme, vil blive udskiftet løbende. 

 

3. Fest/festudvalg 

Der er afsat kr. 15.000,00 til fest, leje af lokale, kontorartikler såsom printer, papir og    

bestyrelsesarbejde. 

    For dette beløb kan der ikke afholdes 2 fester. 

    Vi har reserveret lokalet den 19/11. 

 

    ØNSKES: Henvendelse til bestyrelsen fra evt. interesserede til festudvalget. 

    

4.Der er markvandring den 21/2. Susanne, Else og undertegnede deltager. 

   Budgettet for 2023 vil blive gennemgået den dag. 

   Man vil se på, hvor der trænger til at blive malet. 

   Trappetårne samt dørene vil blive malet i år. 

 

For referatet Inga Pedersen 

 

 


